
 

 
 

 
 
 
 
 

 
U Zagrebu,  19. 04. 2016. god. 
 
 

SKRAČENI Z A P I S N I K 
s 3. redovite izvještajne Skupštine HSCB-a 

 
održane 09. travnja 2016. godine u Zagrebu, Dalmatinska 12, s 

početkom u 12,00 sati. 
 
Na sjednicu su se odazvali CBRK klubovi: 
 
1. CB radio-net klub 

Croaticum 
- Sanja Neralić-zastupnik 
-Stjepan Kranjčević-zastupnik 
-Mirjana Kranjčević- zamjenik 
zastupnika 
2. CB radioklub Sokol-

Požega 
- Đuka Pelcl-zastupnik 
-Boris Gretzer- zamjenik 
zastupnika 
-Hana Marketanović-zastupnik 
3. CB radioklub Sova-Zagreb 
-Nedjeljko Špilek- zamjenik          

 zastupnika                           

4. CB radioklub Orios-
Oriovac 

- Tomislav Memedović-zastupnik 
-Petar Jergović-zastupnik 
- Jelena Jergović-zamjenik 
zastupnika 
5. CB radioklub Krk-Omišalj 
- Marijan Magdić-zastupnik 
-Štefan Kolar-zamjenik 
zastupnika 

 
6. CB radioklub Split- Split 
-Duje Blašković -zamjenik 
zastupnika

-Livio Plavec -zastupnik        - Vedrana Blašković- zastupnik 
 -Miljenko Rod -zastupnik  
 
ODSUTNI ČLANOVI: 
 
Zastupnici CB radiokluba Nova: Robert Trupina, Denis Trupina, Antonio   
Fulanović na radu u inozemstvu 
 
OSTALI NAZOČNI: 
 
Kao gosti prisutni su Antun Šikić i Tomislav Pandurić iz CBRK Lega, te Janja 
Memedović   iz CBRK Orios. 
 
 
 



 

 
 

 
 
 

 
Otvarajući redovito zasjedanje Skupštine Hrvatskog saveza CB radio klubova 
predsjednik  Đuka  Pelcl  zahvalio  je  nazočnima  na  odazivu  redovnom  zasjedanju 
Skupštine i zaželio svima dobrodošlicu. Predloženo je da se  dnevni red nadopuni 
pod točku 5.  usvajanje dnevnog reda. 
 
D n e v n i   r e d: 

 
1.  Uvodna riječ predsjednika 
2.  Izbor radnih tijela: 

- Radnog predsjedništva (3 člana) 
- zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 
- Verifikacijskog povjerenstva (3 člana) 

3. Izvještaj Verifikacijskog povjerenstva 
4. Usvajanje Poslovnika Skupštine HSCB-a   
5.  Usvajanje dnevnog reda 
6.  Usvajanje zapisnika s Redovne Skupštine HSCB-a održane 

19.09.2015 i elektronske Redovne Skupštine HSCB-a održane 
23.prosinca 2015.godine. 

7. Izvještaj o radu HSCB-a i financijskom poslovanju  za 2015. 
8. Izvještaj Nadzornog odbora 
9. Odluka o usvajanju godišnjeg izvješća HSCB – a za 2015. godinu 
10. Prijem nove članice 
11. Ostala pitanja 

 
Ad.1. 
 
Predsjednik HSCB-a Đuka Pelcl pozdravlja sve prisutne delegate članica i goste, 

daje kratak osvrt na rad HSCB- a u 2015. godini te zahvaljuje svima na uloženom 
trudu u provedbi programa. 

 
Ad.2. 
 
U  radno  predsjedništvo  predloženi  su  i  jednoglasno  izabrani  Đuka  Pelcl,  Sanja 

Neralić i Tomislav Memedović. 
   
Za zapisničara je predložena i jednoglasno izabrana Sniježana Spudić. 
 
Za  ovjerovitelje  zapisnika  predloženi  su  i  jednoglasno  izabrani  Livio  Plavec  i 

Miljenko Rod. 
 
U verifikacijsko povjerenstvo predloženi su i jednoglasno izabrani Marijan Magdić 

za predsjednika Verifikacijskog povjerenstva te Hana Marketanović i Duje Blašković 
za članove. 

 
 
 



 

 
 

 
 
 
Ad.3. 
 
Predsjednik  Verifikacijskog  povjerenstva  Marijan  Magdić  obavještava 

da  je  prisutno  8  zastupnika,  6  zamjenika  zastupnika, od  ukupno 21 
delegata  . Ovime je kvorum postignut i sve odluke biti će pravovaljane. 
Prisutno je 3 gostiju ( tablica u prilogu). 

 
Obrazloženje predsjedavajućeg: CBRK Krk je uplatio neplaćenu članarinu 

(09.04.2016) te  CBRK Split izvršio izmjenu Statuta i predao na verifikaciju održanu 
skupštinu i izvršio uplatu neplaćene članarine (09.04.2016) za 2015. godinu. 
Predlaže  se  skupštini  da  potvrdi  pravovaljanost  sudjelovanja  u  radu  i  odlukama 
skupštine zastupnika iz CB RK Splita što proizlazi ukidanje suspenzije. Jednoglasnom 
odlukom svih delegata prihvačena je odluka da CBRK Split sudjeluje kao punopravni 
član Skupštine . Verifikacijsko povjerenstvo se jednoglasno slaže da 
zastupnici CBRK Split sudjeluju kao punopravni članovi i konstatira se da 
je na sjednici prisutno 10 zastupnika, 6 zamjenika zastupnika i 3 gosta. 

   
Ad. 4. 
 
Poslovnik rada redovne izvještajne skupštine jednoglasno je utvrđen. 
 
Ad. 5. 
 
Zastupnik Livio Plavec predlaže da se promijeni točka dnevnog reda  Prijem nove 

članice sa 9. na 10., te se sve ostale točke pomiču. Prijedlog se usvaja sa 15 
glasova ZA i 1 suzdržanim glasom.  

 
Ad.6. 
 
Zapisnik redovne i elektronske Skupštine dani su na raspravu. Budući da nije bilo 

prijedloga za izmjene i dopune zapisnika, zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Ad. 7. 

 
Nakon  kratkog  osvrta,  predsjednik  Saveza  daje  izvještaj  o  radu  HSCB-  a  na 
raspravu.  Prijedloga  za  izmjene  i  dopune  nije  bilo.  Nakon  izvještaja  o  radu,  na 
raspravu je nakon izlaganja dati izvještaj o financijskom poslovanju za 2015. godinu. 
Prijedloga za izmjene i dopune nije bilo. 

 
Ad.8. 

 
Predsjednik  Nadzornog  odbora,  zastupnik  Stjepan  Kranjčević  daje  izvještaj  o 

provedenom nadzoru. Pregledom financijske dokumentacije koja se odnosi na 2015. 
godinu  utvrđeno  je  da  su  izvješćem  obuhvaćene  sve  stavke  koje  su  evidentirane 
kroz izvatke FINA- e te da su dostavljena propisna izvješća i obrasci na zakonom 
predviđene adrese. Nisu utvrđene nepravilnosti u poslovanju Saveza. 

Predsjednik nadzornog odbora nadalje konstatira da je utvrdio određene 
nepravilnosti  u  radu  tajnice  Saveza  i  u  svom  dodatnom  izlaganju  navodi:ne  vrši 



 

 
 

adekvatno  objavljivanje  na  web  stranici,  nedostatak  komunikacije  sa  klubovima, 
neprisutnost na radnom mjestu, nedostatak organizacije rada. Osim navoda istiće i 
nejasnoće u isplati stimulacije, stavka ostali rashodi za zaposlenike, nepostojanost 
uplatnice za 5.edukativnu CB radionicu, plaćena stanarina od strane HSCB-a za stan 
u Zagrebu. Nakon svog osvrta predsjednik Nadzornog odbora je sugerirao Skupštini 
da  se  tajnici  HSCB-  a  da  trenutni  otkaz.  Predsjednik  i  dopredsjednik  HSCB-  a 
obrazložili  su  navode  predsjednika  Nadzornog  odbora  .  Budući  da  predsjednik 
nadzornog  odbora  nije  bio  zadovoljan  odgovorima  i  obrazloženjima,  uslijedila  je 
žustra rasprava, te je gospodin Kranjčević javno opomenut od predsjedavajučeg  i 
nakon opomene nastavio sa galamom i remećenjem reda poslovnika što je 
rezultiralo udaljenjem sa sjednice. Predsjedavajući je primijenio članak 20. 
poslovnika rada Skupštine nakon mnogobrojnih upozorenja zastupnika Kranjčevića 
jer je nastavio sa neprimjerenim ponašanjem. 

Zastupnik Livio Plavec traži obrazloženje iz kojeg je tajnici isplaćena stimulacija, 
tijelo koje je istu odobrilo te točne datume kada je stimulacija isplaćena. Nadalje se 
postavlja pitanje koje je tijelo izabralo tajnicu Sniježanu Spudić na to radno mjesto. 
Predsjednik Saveza daje obrazloženje o isplati stimulacije, dopredsjednik Memedović 
je  obrazložio  da  je  na  prijedlog  komisije,  Izvršni  odbor  odobrio  prijem  tajnice  na 
radno mjesto, a Skupština potvrdila ( stari Statut). 

Za riječ se javila i gđa. Mirjana Kranjčević koja postavlja pitanje vezano za isplatu 
putnih  naloga  tijekom  5.  edukativne  CB  radionice.  Tajnica  Saveza  objasnila  je 
prisutnima  sve  vezano  za  isplatu  putnih  naloga  te  zakonske  propise  vezane  za 
isplatu dnevnica. 

 
Verifikacijska komisija je nakon udaljenja zastupnika Kranjčevića 

ustvrdila da je broj prisutnih zastupnika sa pravom glasovanja 
promijenjen, 9 zastupnika i 6 zamjenika zastupnika. 

 
Nakon rasprave na glasovanje su dani svi izvještaji koji su usvojeni sa 

10 glasova ZA, 4 glasa PROTIV i jednim SUZDRŽANIM glasom. 
 
Ad.9. 
 
 

Donijeta  je  Odluka  o  usvajanju  godišnjeg  izvješća  HSCB  –  a  za  2015. 
godinu. 

 
 

    Ad.10. 
 
Dopredsjednik  Saveza Tomislav Memedović i predsjednik Saveza Đuka Pelcl ukratko 
predstavljaju novi klub, CBRK Lega iz Osijeka. Tajnik CBRK Lega se ukratko obraća 
Skupštini HSCB- a te zahvaljuje uredu Saveza na svoj pruženoj pomoći. Nakon uvida 
u dokumentaciju koja je potpuna i valjana, prijedlog UO-a je da skupština primi u 
članstvo CB radioklub Lega iz Osijeka, pristupilo se glasanju o prijemu nove članice. 
Za prijem nove članice glasovalo je 15 glasova ZA. 
Predsjedavajući je čestitao novoj članici na prijemu. 
Verifikacijsko povjerenstvo konstatiralo je da se od ovog trenutka mijenja 
broj prisutnih zastupnika, 10 zastupnika, 7 zamjenika zastupnika i 1 gost. 
 
 



 

 
 

Ad. 11. 
 
Pod  točkom  razno  članovi  Skupštine  obavješteni  su  o  tome  da  je  član  Upravnog 
odbora  Dražen  Terek  opozvan  od  kluba  kojeg  je  zastupao,  CB  radiokluba  Sova  i 
sukladno izboru novog člana UO-a, Skupština predlaže kandidate za mjesto novog 
člana Upravnog odbora: Tomislav Pandurić, Katarina Tomić, Marijan Magdić te Livio 
Plavec koji je odbio prijedlog. Za novog člana Upravnog odbora sa 13 glasova 
ZA odabran je Marijan Magdić iz CBRK Krk, zastupnik Tomislav Pandurić 
dobio je 5 glasova ZA. Obzirom na većinu koju je dobio zastupnik Marijan 
Magdić, daljnjem glasovanju se nije pristupilo. 
 

 
Budući  da  više  nije  bilo  nikakvih  prijedloga  niti  pitanja,  skupština  je  završila  u 

15,10 sati. 
 

 
Predsjednik:    Đuka Pelcl  _____________________ 
 
 
 
Zapisničar:    Sniježana Spudić _____________________ 
 
 
 
Ovjerovitelji zapisnika:  Livio Plavec  _____________________ 
 
 
 
     Miljenko Rod  _____________________ 
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